

13 يوليو 2023

النتائج المالية الأولية غير المدققة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2023 م

يسر إدارة شركة مطاحن صلالة (ش.م.ع.ع) أن ترفق لكم النتائج المالية الأولية غير المدققة عن الفترة المنتهية

في 30 يونيو 2023 م .

النسبة	التغير	عن الفترة المنتهية في 30 يونيو 2022	عن الفترة المنتهية في 30 يونيو 2023	الشركة الأم والمجموعة
%	ريال عماني	ريال عماني	ريال عماني	
(20.84)	(8,086,858)	38,793,071	30,706,213	إجمالي المبيعات
18.47	7,123,475	(38,569,047)	(31,445,572)	المصروفات الكلية
(430.03)	(963,383)	224,024	(739,359)	صافي الربح/ الخسارة بعد الضريبة

ملاحظة :-

- البيانات أعلاه توضح النتائج المالية الأولية غير المدققة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2023 وهي خاضعة للمراجعة والتدقيق من قبل لجنة التدقيق وموافقة مجلس الإدارة.
- تم تضمين المخصصات اللازمة للدعم الحكومي في النتائج المذكورة أعلاه لكلتا الفترتين، 2023 وكذلك 2022 م .
- لم تبدأ الشركة التابعة " شركة صلالة للمختبرات " عملياتها التجارية.



رافي تريبثي

الرئيس المالي

13th July, 2023.

After Compliments,

Sub: Initial un-audited financial results for the six months period ended 30th June 2023.

The Management of SALALAH Mills CO (S.A.O.G) is pleased to announce the Group and Parent Company initial un-audited results for the six months period ended 30th June 2023 as below:-

GROUP & PARENT FINANCIAL RESULTS FOR THE SIX MONTHS PERIOD ENDING 30 TH JUNE 2023				
	2023	2022	Difference	Rate %
	RO	RO	RO	%
Sales	30,706,213	38,793,071	(8,086,858)	(20.84)
Cost of Sales and Operating expenses	(31,445,572)	(38,569,047)	7,123,475	18.47
Net profit/(Loss) after tax	(739,359)	224,024	(963,383)	(430.03)

Notes:

1. The financial results for six month period ending June 2023 as tabulated above is initial unaudited numbers and are subject to review by the Audit Committee and approval by the Board of Directors.
2. Necessary provision for Government Subsidy is included in above results for both period, 2023 as well as 2022.
3. The Subsidiary Company "Salalah Laboratory Company" has not started its commercial operations.


Ravi C Tripathi
Chief Financial Officer

